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  بریکس یک ساز و کار نو منطقه گرایانه است و اصولا 
سازو کارهای نو منطقه گرا با ساز و کارهای منطقه گرا 
متفاوتند. منطقه گرایی عمدتا مربوط به دهه 1970 یا 
حداکثر میانه های دهه 1980 میلادی بود که در آن یک 
سری ائتلاف ها و اتحادیه ها شکل می گرفت که  در واقع 
به صورت اتحادیه های متقابل و در چالش با هم شکل 
می گرفتند. معمولا هم تک هدفی بودند و عمدتا برای 
اهداف سیاسی و به ویژه  امنیتی و نظامی مثل سنتو و 
سیتو و .. که شکل گرفت. ولی از انتهای دهه 1980 به 
ویژه ازدهه 1990 تاکنون  در طول 30 سال گذشته دنیا 
به سمت نو منطقه گرایی حرکت می کند و اتحادیه های 
جدیدی مثل شانگهای  و بریکس شکل گرفته که این 
پیمان ها با شرایط دوران منطقه گرایی متفاوتند. اولا اینها 
برای چالش ایجاد نشدند بلکه برای چانه زنی ایجاد شدند. 
در ثانی تک موضوعی نیستند بلکه چند موضوعی هستند 
که مسائل مختلف سیاسی، امنیتی  و اقتصادی و... را با هم 
در برمی گیرند. مهم تر از همه اینکه محدود در محدوده های 
جغرافیای سیاسی یا حتی ایدئولوژیک نیستند. لذا به 
عنوان مثال کشورهایی درون بریکس حضور دارند که با هم 
اختلاف هم دارند ولی بر سر یکسری منافع مشترک با هم  
همکاری می کنند . پیش از این  و طی سال های پیشین بارها 
از دولت درخواست می کردیم که عضویت در شانگهای و به 
ویژه بریکس را دنبال کند. دلیلش نیز این است  که در گروه 
بریکس یکسری اهداف  مشترک المنافع تعریف می شود و 
کشورها به رغم اینکه بعضا اختلافاتی باهم دارند بر سر این 
منافع مشترک با هم همکاری می کنند. اصولا هم مربوط به 
کشورهای نوظهور هستند یعنی کشورهایی که در روندهای 
جهانی شدن غرب محور به خیلی از اهداف خود نمی رسند 
و حتی این روند را بعضا برای خودشان مانع می دانند. حال 
این موانع متفاوت است مثلا برای چین نوعی تبعیض های 
تجاری برای جلوگیری از رشد سریع چین در آمریکا شکل 
می گیرد و برای ایران  تحریم ها در نظر گرفته می شود . لذا 
این کشورها یکسری ساز وکارهای جدیدی را شکل می دهند 
که در واقع توان مانور آنها را افزایش دهد. بنابر این کشورها 
در درون بریکس منافع ملی خود را دنبال می کنند. هدف 
ایران از پیوستن به بریکس دور زدن تحریم هاست، هدف 
چین که بالاتر از 60 درصد اقتصاد بریکس را در اختیار دارد 
رقابت با آمریکا و هدف روسیه رقابت سیاسی است و همه 
کشورها به گونه ای اهداف خود را دنبال می کنند. به همین 
دلیل اگر با همین تعریف بریکس را ببینیم عضویت ایران 
یک دستاورد بزرگی است. یعنی ایران کشوری است که 
تحت تحریم است و وقتی که در بریکس عضویت پیدا کند 
می تواند بسیاری از موانع تحریمی را دور بزنند  چون امکان 
تهاتر، جایگزینی ارزهای دلار و یورو  و امکان مناسبات خارج 
از اوپک برای ایران فراهم می شود. ولی بدین معنا نیست که 
ایران به دنبال حل مشکلات بین المللی خود نباشد.  کافی 
است نوع برخورد ایران و عربستان با دعوتنامه بریکس را با 
هم مقایسه کنیم. وقتی که رئیس جمهور  افریقای جنوبی به 
نمایندگی از بریکس از ایران و 5 کشور دنیا را برای عضویت 
در بریکس دعوت کرد دیدیم که  در ایران  به عنوان یک 
پیروزی استراتژیک جشن گرفته شد و سخنرانی ها صورت 
گرفت ولی عربستان از موضع برتر اعلام کرد که این دعوت را 
مورد بررسی قرار خواهد داد. به عبارتی عربستانی ها می دانند 
که اگر در بریکس عضو شوند این کشورهای بریکس هستند 
که به دنبال منفعت گیری از عربستان هستند. اما ایران اولین 
باری که برای عضویت در بریکس درخواست داد با واکنش 
سرد اعضای این پیمان مواجه شد و آنها اعلام کردند که 
بریکس در صدد تعامل با دنیا است و ایران باید چالش های 
خود را در زمینه هایی مثل تحریم ، موضوع هسته ای و البته 
FATF رفع کند. بنابر این اگر ایران کماکان یک کشور پر 
چالش باشد از توان مانور کمتری برخوردار است، اما اگر 
بتواند چالش های خود را در حوزه تحریم ، و FATF حل 
کند ساز و کارهای بریکس برای ایران فراهم می شود. لذا 
عضویت ایران در بریکس دستاوردی  مهم تر از عضویت در 

شانگهای است.

 عضویت در بریکس مهم تر از شانگهای
یادداشت

  نشست خبری رئیس جمهور 
سه شنبه برگزار می شود

صبح  رئیسی  سیدابراهیم  خبری  نشست 
سه شنبه  )7شهریور( برگزار خواهد شد. سید 
ابراهیم رئیسی رئیس جمهوری در نشست خبری 
که با حضور بیش از ۲50 خبرنگار، عکاس و 
تصویربردار برگزار می شود پاسخگوی سوالات 

رسانه های داخلی و خارج خواهد بود. 

 اثر پیوستن ایران به بریکس 
در زندگی مردم

معاون حقوقی رئیس جمهور پیوستن ایران 
به سازمان های بین المللی مهم از جمله بریکس 
و شانگهای را از دستاوردهای بسیار مهم دولت 
سیزدهم برشمرد و گفت: بریکس و شانگهای 
کارهای بزرگی بود که سال ها بر زمین مانده بود 
این ها فهرست  بلندی از اقداماتی است که دولت در 
دو سال گذشته توانسته به موفقیت برسد و نتایج 
ملموس آن در معیشت مردم نمایش داده می شود. 
محمد دهقان با اشاره به اقدامات حقوقی ایران در 
مجامع بین المللی عنوان کرد: ما چند سال جزو 
منزوی ترین کشورهای دنیا بودیم به دلیل این که 
دوستان از این طرف مانده و آن طرف رانده شدند 
و کار به جایی نرسید. در این دولت با توجه به نگاه 
متوازنی که به کشورهای دنیا وجود داشت امروز 
علاوه بر این که با کشورهای مختلف دنیا در ارتباط 
هستیم با سازمان های مهمی که می توانند منجر 
به پیشرفت کشور باشد و تحریم های غیرانسانی 
آمریکا را زمین گیر و بر آن تحریم ها غلبه می کند 

در این عرصه پیشرفت های خوبی داشتیم. 

 تصویب قوانین مناسب 
برای توسعه ورزش زنان 

معاون امور زنان رئیس جمهور از تصویب 
قوانین مناسب در دولت سیزدهم برای توسعه 
ورزش بانوان سخن گفت و اظهار داشت: قوانین 
و حریم های خوبی در حوزه ورزش بانوان به 
تصویب رسیده است که آن ها موجب حضور 
بیشتر بانوان ورزشکار ایرانی در رقابت های ورزشی 
و ارتقای رقابت بانوان ورزشکار ایران در رقابت های 
بین المللی شده است. انسیه خزعلی گفت: دولت 
خدمتگزار در عرصه زن و خانواده 1۲ خدمت و 
دستاورد مهم از جمله ارتقای جایگاه زنان همتراز 
با مردان، تدوین سوابق زنان سرپرست خانوار، بیمه 
زنان و بیمه زوجین نابارور داشته است. وی با اظهار 
تاسف از وجود موانع فرهنگی و اقتصادی ازدواج 
جوانان بیان کرد: ازدواج های انحرافی از مهم ترین 
خطرات جامعه امروز ایران و خانواده هاست. راه 
مقابله با آن شناساندن، تثبیت و ترویج خانواده با 
هویت است. نباید اجازه داد فرهنگ وارداتی غرب 

در جامعه ایران جایگزین شود. 

دستاوردهای جدید ارتش 
رونمایی می شود 

درباره  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
دستاوردهای جدید نیروهای مسلح، اظهار داشت: 
شناخت تهدیدات ایجاب می کند تا خودمان را 
به ابزاری مجهز کنیم تا پاسخ تهدیدات آینده 
را دهیم. امیر دریادار حبیب ا... سیاری با بیان 
اینکه پهپادها در جنگ های چند سال گذشته و 
امروز اثرگذار بوده اند، افزود: طی روزهای اخیر 
دستاوردهای جدیدی در وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح رونمایی شد که یکی از آن ها 
پهپاد مهاجر 10 است و دستاوردهای صنایع 
دفاعی کشورمان قابلیت های بالایی دارند. وی با 
بیان اینکه دستاوردهای جدید نیروهای مسلح 
می توانند نیازمندی های ما را برای مقابله با 
تهدیدات آینده تأمین کنند، گفت: پهپاد مهاجر 
10 دارای ۲۴ ساعت مداومت پروازی است و 
می تواند مهمات زیادی را با خود حمل کند، 
همچنین این پهپاد هوشمند است. امیر سیاری 
سپس درباره دستاوردهای جدید ارتش جمهوری 
اسلامی ایران، خاطرنشان کرد: قطعاً در حوزه های 
زمینی، دریایی، هوایی، و پدافند دستاوردهای 

جدیدی را رونمایی خواهیم کرد. 
 

چرا مردم ما به دنبال محصولات 
تولیدی خودمان نباشند؟

احمد وحیدی وزیر کشور در مراسم تحویل 
۴70 دستگاه اتوبوس درون شهری و 6۲6 دستگاه 
ون وانا ایران خودرو دیزل به وزارت کشور به 
 مناسبت اربعین گفت: چه دلیلی دارد که بگوییم 
فلان خودرو در فلان شرکت کشور صنعتی 
ساخته شده، مردم ما احیانا دنبال آن خودرو 
باشند؟ چرا؟ چرا مردم ما به دنبال محصولات 
تولیدی خودمان نباشند؟ آیا ما این ظرفیت را 
نداریم؟ حتما داریم. لحظه ای نباید شک کنیم 
که ما این ظرفیت را داریم. مراسم تحویل ۴70 
دستگاه اتوبوس درون شهری و 6۲6 دستگاه ون 
وانا ایران خودرو دیزل به وزارت کشور به مناسبت 
اربعین حسینی)ع( با حضور وزیر کشور صبح دیروز 
در ایران خودرو دیزل برگزار شد. احمد وحیدی در 
این مراسم با بیان اینکه تولید قلب تپنده اقتصاد 
است، گفت: جوانان و بخش اقتصادی باید بیش از 
پیش درگیر یک تولید واقعی باشند؛ تولید واقعی 
جامعه را به حرکت درمی آورد و خون تازه ای در 
کالبد همه واحد های تولیدی می دمد. وزیر کشور 
با تأکید بر اینکه کیفیت بسیار مهم است، اضافه 
کرد: کیفیت علاوه بر اینکه در ایمنی نقش دارد، 
یک فرهنگ رفتاری را تشکیل می دهد؛ پایبندی 
به ضوابطی که می تواند مسیر ما را یک مسیر تعالی 

قرار دهد، بسیار مهم است.

حشمت ا... فلاحت پیشه
تحلیلگر مسائل بین الملل 

خبــــر
  مرتضی مبلغ مطرح کرد:  

پیام واضح سیاست های جدید انتخاباتی 
یک فعال سیاسی اصلاح طلب درباره ارزیابی خود از 
آرایش سیاسی گروه ها در عرصه انتخابات پیش رو،  اظهار 
داشت: سوال شما وقتی موضوعیت دارد که یک روزنه 
درست برای رقابت و مشارکت واقعی در انتخابات باقی 
بماند. نه در شرایطی که شما مشاهده می کنید، شرایطی 
را فراهم آورده اند که اصولا انتخابات در دایره خودی های 
یک جریان باشد و  رقابت واقعی در آن رقم نخورد. در 
شرایطی که شما می بینید جامعه مبتلا به نارضایتی هاست 
انتظار می رفت، گشایش های سازنده و امیدبخشی را 
در جامعه ایجاد کند تا به نحوی بتواند اعتماد مردم به 
مشارکت را برگرداند و از طرف دیگر اجازه دهد فضایی 
برای کنش سیاسی جریان های مختلف فراهم شود. 
مرتضی مبلغ گفت:  آن حداقلی ها و روزنه های را هم که 
وجود داشت، بستند و به شکل خاص که به اسم اصلاح 
قانون انتخابات انجام دادند و به شکل عجولانه ، آن بند 
نتخابات تناسبی را حذف کردند تا به زعم خودشان  ا
بتوانند اصلاح قانون را در این دوره اجرا کنند و فرصت را 
از جریان های سیاسی گرفتند. من فکر می کنم با کاری که 
آقایان با اصلاح قانون انتخابات انجام دادند و خلاف برخی 
از مقرراتی که وجود داشت آن را یک شبه تصویب و اعمال 
کردند، پیام خیلی مستقیمی هم به جریان های سیاسی و 
هم به جامعه دادند که تکلیف خودشان را بدانند. منظور 
از این پیام این است که انتخابات امسال بین یکسری 
جریان های مشخص، یکدست و کاملا خودی برقرار خواهد 

شد و جایی برای دیگران نیست. 

رئیس جمهور  ملی:  آرمان    
گفت: تلاش های دست اندرکاران 
وزارت راه و شهرسازی و دیگر 
فعالان در عرصه ساخت مسکن 
مردم  دغدغه های  کاهش  باعث 
می شود و آثار اقداماتی که در ۲ سال 
گذشته در این زمینه انجام شده 
در حال آشکار شدن است. سید 
ابراهیم رئیسی در مراسم افتتاح 
همزمان 101 هزار واحد مسکونی 
در سراسر کشور، ضمن تسلیت فرا 
رسیدن ایام اربعین حسینی و نیز 
گرامیداشت یاد شهدای دولت، گفت: 
به طور طبیعی هفته دولت زمان ارائه 
گزارش اقدامات و عملکرد بخش های 
مختلف دولت به مردم است. وی 
با بیان این که »مسکن از جمله 
نیازهای جدی مردم در سراسر کشور 
محسوب می شود و دولت مردمی نیز 
از همان آغاز فعالیت خود تأمین 
مسکن را در اولویت برنامه های خود 
قرار داده است«، افزود: مسکن یکی 
از بخش های پیشران اقتصاد و تولید 
است و جا دارد از تلاش های همه 
دست اندرکاران این بخش در وزارت 

راه و شهرسازی و بخش های همکار، 
نظیر استانداری ها، فرمانداری ها، 
نیروهای  از  بخش هایی  بانک ها، 
مسلح و دیگر تلاشگران در این 
عرصه قدردانی کنم. وی با اشاره 
به این که »رونق ساخت مسکن در 
کشور می تواند به شکل مستقیم 
و غیرمستقیم بخش های مختلف 
اقتصاد و تولید را به حرکت درآورده 
اظهار  کند«،  اشتغال  ایجاد  و 
داشت: نکته مهم تر این است که 
مسکن با توجه به سهم بالای آن 
در سبد هزینه های خانوار، یکی از 
دغدغه های جدی خانواده هاست، 
لذا باید به شکل ویژه مورد توجه قرار 

گیرد. رئیس جمهور تصریح کرد: 
تلاش های دست اندرکاران وزارت 
راه و شهرسازی و دیگر فعالان در 
عرصه ساخت مسکن باعث کاهش 
دغدغه های مردم می شود و آثار 
اقداماتی که در ۲ سال گذشته در 
این زمینه انجام شده در حال آشکار 
شدن است. وی با اشاره به افتتاح 
101 هزار واحد مسکونی طی مراسم 
دیروز، خاطرنشان کرد: امروز برای 
همه ما روز بسیار خوبی است و پس 
از شکر به درگاه خداوند و تشکر از 
دست اندرکاران اجرا و تکمیل این 
که  می خواهم  همه  از  پروژه ها، 
با اتکال به خداوند نهضت ساخت 

مسکن را با قوت ادامه دهند تا همه 
افرادی که به دنبال تهیه مسکن 
هستند، صاحب خانه شوند. رئیس 
جمهور بیان کرد: اینکه امروز نهضت 
ساخت مسکن در سراسر کشور فعال 
و فراگیر شده به پشتوانه به میدان 
آمدن همه بخش های مرتبط از جمله 
وزارت راه و شهرسازی و بانک ها 
است. بانک ها در زمینه رونق بخشی 
به ساخت مسکن نقش مهمی دارند 
و باید تسهیلات بخش مسکن سازی 
را جزو تکالیف خاص خود به حساب 
آورند. در این مراسم که یازدهمین 
جلسه شورای عالی مسکن بود و به 
فاصله کمتر از یک ماه از جلسه قبلی 
این شورا برگزار می شد، همزمان 
واحد  هزار   101 دولت  هفته  با 
مسکونی در سراسر کشور به طور 
همزمان افتتاح و مورد بهره برداری 
قرار گرفت. این واحدهای مسکونی 
خودمالک،  طرح های  شامل 
طرح های حمایتی واگذاری اراضی، 
مسکن روستایی، بافت های فرسوده 
و ساخت واحدهای ویلایی در برخی 

استان ها بود. 

رئیس جمهور:

 بانک ها تسهیلات مسکن را به صورت خاص پرداخت کنند
  ایران و هلند

در شرایط جدید

  در تماس تلفنی »علی باقری کنی« 
معاون سیاسی وزیر امور خارجه 
جمهوری اسلامی ایران و »مارسل 
دیفینک« همتای هلندی، درباره 
جمهوری  روابط  وضعیت  آخرین 
اسلامی ایران و هلند گفت وگو شد. 
باقری در این تماس تلفنی با اشاره 
به سابقه مناسبات دو کشور تصریح 
کرد: ایران و هلند در شرایط جدیدی 
از همکاری قرار دارند که انتظار می 
رود در سایه اراده متقابل، همکاری ها 
بیش از پیش گسترش یابد. معاون 
سیاسی وزارت امور خارجه اظهار 
کرد: اگرچه ممکن است در نگاه دو 
داشته  وجود  تفاوت هایی  کشور 
باشد، اما گفت وگو و رایزنی مستمر 
همواره انتخاب اول جمهوری اسلامی 
ایران در ارتباط با هلند بوده، چراکه 
معتقدیم این گفت وگوها در آغاز به 
رفع سوء تفاهمات و در نهایت به تعامل 
میان طرفین کمک می کند. مارسل 
وزارت  سیاسی  معاون  دیفینک 
خارجه هلند ضمن تاکید بر اهمیت 
گفت وگو میان دو کشور، خاطر نشان 
ساخت: ماهیت دیپلماسی چیزی جز 

گفت وگو نیست. 

  کانال دولت بهار مدعی شد که دفتر محمود 
احمدی نژاد طی نامه ای به مقامات ارشد امنیتی 
درباره ترور وی هشدار داده است. کانال دولت بهار 
نوشت: حسب اطلاع واصله از منابع موثق، دفتر 
آقای دکتر احمدی نژاد با ارسال نامه ای خطاب به 
فرماندهان و مقامات ارشد نظامی و امنیتی مسئول، 
نسبت به برخی تحرکات و اقدامات بسیار نگران 
کننده علیه ایشان هشدار داد و خواستار اتخاذ 
تدابیر لازم حفاظتی و برخورد با عوامل مربوط در 
این زمینه شد. این منابع تصریح کردند که تحرکات 
و اقدامات عملی صورت گرفته در روزهای اخیر، 
آشکارا از یک تلاش سازمان یافته برای سوءقصد 

علیه دکتر احمدی نژاد حکایت داشته است. 
 سابقه دارد

محمود احمدی نژاد روز 19ژوئن در زمان 
ریاست جمهوری گفته بود در جریان سفر سه 
ماه و نیم پیش او به عراق، دشمنان طرح ربودن 
او را داشته اند. سفر رسمی وی دوم و سوم مارس 
گذشته صورت گرفت و مشکلی امنیتی طی این 
سفر گزارش نشد. رئیس جمهور ایران که اظهارات 
او درباره طرح ربودنش در جریان سفر اخیر به 
عراق با تردید مخالفان روبه رو شد، هفته گذشته 
از فاش کردن جزئیات آن توطئه خودداری کرده 
و به خاطر انتقادها از او در این زمینه به شدت به 
مطبوعات تاخته است. آقای احمدی نژاد در پاسخ 
به خبرنگارانی که خواستار توضیح او درباره آن خبر 
بودند گفته بود: اجازه دهید به وقتش داستان را 
عنوان می کنم، ولی باید به تبعات آن نگاه کنیم. 
وی افزود: بالاخره بنده مطلبی را مطرح کردم که 
طرف اصلی که دولت آمریکا بود و نمی توانست 
هیچ پاسخی در این خصوص دهد، وارد چرای 
آن نمی شوم چون چرای آن روشن است. آمریکا 

نمی توانست این مساله را تکذیب کند و تکذیب 
هم نکرد. اما به گزارش خبرگزاری رویترز ارتش 
آمریکا روز ۲۴ ژوئن - یک روز پیش از این سخنان 
آقای احمدی نژاد - اعلام کرد از هیچ تهدیدی علیه 
جان رئیس جمهور ایران در جریان سفر ماه مارس به 
عراق خبر ندارد. به گزارش خبرگزاری دانشجویان، 
ایسنا، آقای احمدی نژاد در جمع خبرنگاران با انتقاد 
از بعضی روزنامه ها گفت: در داخل گویی عده ای 
سخنگوی دولت آمریکا هستند و در این زمینه شروع 
به داستان سرایی و مقاله نویسی کردند و شروع 
کردند به شواهد آوردن و آن را تکذیب کردن. وی 
خطاب به کسانی که ادعای وی را تکذیب کرده اند 
گفت: شما چه کاره اید این وسط؟ مگر به شما 
آسیبی رسیده است که دفاع می کنید؟ منتقدان 
رئیس جمهور در میان اصلاح طلبان گفته اند که 
چرا دولت درباره ادعای ترور، شکایت رسمی ارسال 

نکرده است. 
 تایید می کنم 

در نهایت سفیر سابق ایران در ایتالیا  در آن 
زمان گزارش های مربوط به طرح ترور محمود 
احمدی نژاد، رئیس جمهور ایران در رم را تایید کرده 
است. ابوالفضل ظهره وند، گفت: گزارش های مربوط 
به سوءقصد به جان رئیس جمهور در سفر به رم توهم 
توطئه نیست و صحت دارد. محمود احمدی نژاد 
ماه گذشته برای شرکت در اجلاس سالانه سازمان 
خواربار و کشاورزی سازمان ملل متحد، فائو، به رم 
سفر کرده بود. ظهره وند که پس از بازگشت آقای 
احمدی نژاد به ایران، از محل ماموریت خود به 
تهران احضار شد، بدون اشاره به افراد یا گروهی، 
گفت قصد داشتند هنگام اقامت آقای احمدی نژاد 
در رم، با استفاده از تابش مقادیر بسیار زیاد اشعه 
ایکس، او را دچار مسمومیت کنند. این در حالی 

است که پس از ابراز تردید روزنامه های غیردولتی 
ایران درباره سخنان رئیس جمهور درباره طرح 
ربودن و ترور او در عراق، طی دو روز گذشته چند 
تن از مقام بلندپایه ایرانی بر وجود چنین طرح هایی 
تاکید کرده اند. به گفته ابوالفضل ظهره وند، اعضای 
هیات ایرانی یک روز پیش از ورود آقای احمدی نژاد 
به رم، در بازرسی اقامتگاه او متوجه مقدار زیاد اشعه 
ایکس شدند و پس از تعویض دستگاه بازرسی 
اشعه ایکس، هیچ تغییری در این مقدار رخ نداد. 
آقای ظهره وند با اشاره به اینکه استاندارد تابش 
اشعه ایکس دستگاه های بازرسی در ایتالیا 300 
واحد است، گفت: ابتدا به خرابی دستگاه مشکوک 
شدیم و به فرض اینکه دستگاه خراب است، دستگاه 
دیگری به محل آوردیم اما معلوم شد که مشکل 
از دستگاه نیست و ظاهرا اشعه از جایی کنترل 
می شد. آقای ظهره وند در ادامه با اشاره به خطر 
جانی بالا رفتن میزان اشعه ایکس از 1500 واحد، 
گفت: وقتی رئیس جمهوری وارد محل شد، میزان 
اشعه دستگاه بیشتر شد و به بالای 1000 رسید، به 
طوری که آثار ناشی از شدت اشعه در محیط داخل 
ساختمان کاملا احساس می شد. در این حال، آقای 
ظهره وند توضیح نداد چرا به رغم احساس خطر برای 
تغییر اقامتگاه رئیس جمهور اقدام نشد. او همچنین 
درباره واحد سنجش میزان اشعه ایکس موجود در 
اقامتگاه رئیس جمهور صحبت نکرد. آقای ظهره وند 
همچنین ارائه توضیح بیشتر درباره جزئیات طرح 
مسموم کردن آقای احمدی نژاد و هویت عوامل آن 
را به زمان مقتضی موکول کرد. خبر برنامه ریزی 
برای ترور محمود احمدی نژاد در رم، نخستین بار 
به وسیله یکی از مشاوران او عنوان شده بود. آقای 
ذبیحی گفته بود: از این رو برخی به فکر برکناری یا 
ترور رئیس جمهور افتادند که افشای توطئه ربودن 
رئیس جمهور در سفر به عراق و توطئه ترور ایشان 
در اجلا س فائو از آن جمله است که هر دو نیز به 

خواست خداوند در نطفه خفه شد. 

رسانه دولت بهار مدعی شد
برنامهریزیبرایتروراحمدینژاد

محمد باقر قالیباف:

گرهپخشتلویزیونیدربرنامههفتمبازمیشود

 رصد تحرکات 
در آسمان و دریا 

متن لایحه اصل است
نه تحلیل افراد

 فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش 
گفت: سامانه های کشف و شناسایی 
پدافند هوایی همه تحرکات را در هوا 
و حتی در دریا در خلیج فارس، تنگه 
هرمز و دریای عمان رصد می کنند. 
صباحی فرد  علیرضا  سرتیپ  امیر 
خاطرنشان کرد: ما در زمینه تجهیزات 
حتی  و  نداریم  واردات  پدافندی 
می توانیم برخی تجهیزات را صادر 
کنیم. ما قدرت کشف و شناسایی و 
مقابله با هواپیماهای نسل جدید که 
ادعای رادارگریزی دارند را داریم. ما 
اصلا ادعای رادارگریزی را قبول نداریم. 
سامانه ای داریم که برد درگیری آن 
300 کیلومتر است. ما این سامانه را به 
دنیا نشان دادیم. در سامانه های جنگال 
به پیشرفت های بسیار زیادی رسیدیم 
و حرف اول را می زنیم. بخشی از 
این دستاوردها رسانه ای و دشمن را 
شگفت زده کرده است. فرمانده نیروی 
پدافند هوایی ارتش گفت: پدافند 
هوایی ۲۴ ساعته در سراسر کشور در 
حال مراقبت از آسمان کشور هستند.

 عضو کمیسیون حقوقی و قضایی 
مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
اینکه متن لایحه عفاف و حجاب اصل 
است، نه تحلیل افراد تاکید کرد طرح 
موضوعاتی نظیر محرومیت متخلفان 
زیر سن 18 سال در حوزه حجاب از 
خدماتی نظیر دریافت گذرنامه، تحلیل 
است و ما به تحلیل ها معتقد نیستیم. 
حسن نوروزی درباره طرح مطالبی در 
خصوص محرومیت متخلفان زیر سن 
18 سال در حوزه حجاب از خدماتی 
نظیر دریافت گذرنامه اظهار کرد: این 
حرف ها نیست و درست آن چیزی 
است که در متن لایحه حمایت از 
خانواده از طریق ترویج فرهنگ عفاف 
و حجاب مطرح شده است. وی تاکید 
کرد: آنچه در لایحه آمده صحیح است 

نه آنچه برخی افراد مطرح کرده اند.

  آرمان ملی: رئیس مجلس با بیان اینکه 
بی شک ورزش پیوند عمیقی با مسائل اجتماعی، 
فرهنگی و اقتصادی دارد، اظهار داشت: اگر 
بنگرید، امروز کشورهایی که ورزش رو به رشدی 
داشته و یا در اوج هستند، به همان نسبت 
اقتصاد رو به رشد و یا در اوجی دارند. امروز 
کشور ما در پنجره جمعیتی جوانی قرار دارد 
البته متأسفانه در حال از دست دادن این پنجره 
حیاتی کشور هستیم و مسیر خوبی را طی 
نمی کنیم اما باید حداکثر استفاده را از این 
ظرفیت کرده و فعالیت جدی و اساسی در این 
بخش داشته باشیم. محمد باقر قالیباف با اشاره 
به اینکه تلاش همه ما این است که در جای خود 
به همه بخش های پرورشی، همگانی، حرفه ای 
و قهرمانی ورزش توجه کنیم، گفت: ما مدیران 
باید دقت کنیم اگر به این ۴ حوزه توجه شود 
در بسیاری از بخش های دیگر در حوزه مالی 
نیز صرفه جویی شده و در عین حال در حوزه 
ملی، منطقه ای و بین المللی نیز افتخارآفرینی 
کرده ایم. وی افزود: در نشستی که با وزیر 
آموزش و پرورش داشتم اشاره کردم که ۲ دهه 
است از مدیریت عالی در آموزش و پرورش 
غفلت کرده ایم چرا که در ۲0 سال گذشته بیش 
از 8 وزیر در این وزارتخانه جابه جا و باعث شده 
است که به جایگاه معلم و مدرسه بی توجهی 
شود در حالی که باید به عنوان مهم ترین نقطه 
مورد توجه قرار می گرفت چرا که آینده فرزندان 
ما آنجا قرار دارد. رئیس قوه مقننه با بیان اینکه 
از نکات مهمی که در جلسه با وزیر آموزش و 
پرورش مطرح شد، موضوع مهارت آموزی بود، 

بیان کرد: لذا از آنجا که پایه ورزش در مدارس 
و آموزش و پرورش است باید توجه ویژه را در 
این حوزه داشته باشیم از این رو از سرپرست 
وزارت ورزش و جوانان که البته امیدواریم 
به زودی با معرفی رئیس جمهور به مجلس، 
جلسه رأی اعتماد وزیر پیشنهادی نیز برگزار 
شود، می خواهیم هماهنگی تنگاتنگی میان 
آموزش و پرورش و ورزش ایجاد شود که نکته 
کلیدی برای تضمین آینده کشور است. قالیباف 
همچنین با اشاره به اهمیت بخش حرفه ای 
ورزش باید تلاش شود تا مردم وارد حوزه باشگاه 
داری شوند که در همین راستا در کمیسیون 
فرهنگی تصویب شد که ریاست فدراسیون ها 
یک جایگاه باشند و یک پست نباشند تا 
محدودیت در انتخاب افراد برداشته شود که در 
کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم نیز تصویب 
شد و قطعاً نمایندگان در صحن نیز همکاری 
خواهند کرد تا این موضوع به تصویب برسد. 
وی با تأکید مجدد بر اینکه بخش خصوصی 
باید وارد حوزه ورزش قهرمانی شود، عنوان 
کرد: درباره گره همیشگی پخش تلویزیونی و 
مسابقات فدراسیون ها که در حوزه مالی است 
در برنامه هفتم تصمیم گیری شده تا حل و فصل 
شود؛ البته در ورزش قهرمانی، دولتمردان ما نیز 
رسالت هایی دارند که جا دارد از آقای دبیر که 
در فدراسیون کشتی تلاش کرده اند، تشکر کنم. 
قالیباف ادامه داد: وقتی از کار جهادی صحبت 
می کنیم یعنی از ظرفیت های موجود رها شده 
استفاده شود که نمونه آن فدراسیون کشتی 
است که اتفاقاتی در آن رخ داده در حالی که 

ردیف بودجه ای به آن اضافه نشده بلکه با مروت، 
خوش اخلاقی، وقت گذاشتن و کار جهادی 
صورت گرفت و امروز توانسته ایم شاهد قهرمانان 
متعدد در حوزه کشتی فرنگی و آزاد باشیم که 
حاکی از تلاش شبانه روزی است. رئیس مجلس 
با بیان اینکه دوره های پر فراز و نشیب کشتی 
را نیز دیده ایم، عنوان کرد: مطمئن باشید، 
اگر امروز تکنولوژی لازم از تجهیزات کافی 
تا مربی های متخصص و مدیریت متعهد را 
داشته باشیم، قهرمانان ما در تمام رشته های 
کشتی فرنگی و آزاد قطعاً قهرمان خواهند 
بود چرا که مسیر را می شناسیم، می دانیم 
دستمان پر است و قطعاً آقای دبیر در این 
مسیر تلاش می کند. وی با اشاره به گزارشی که 
فعالیت فدراسیون کشتی دریافت کرده است، 
اظهار کرد: امروز ما باید بیش از یک میلیون نفر 
کشتی گیر حرفه ای در کشور داشته باشیم تا 
مسیری که به سمت قله طی می کنیم با دست 
پرُتر باشد که البته فدراسیون توانسته است 
مسیر این آینده روشن را نشان دهد که قطعاً در 
مسابقات آسیایی پیش رو و مسابقات بلگراد در 
صدر رده های جهانی خواهیم بود و آینده کشتی 
کشور را با این نگاه می توان تضمین کرد. رئیس 
مجلس شورای اسلامی در پایان خاطرنشان 
کرد: از خداوند متعال می خواهم روز به روز 
به توفیق جامعه ورزشی کشورمان به ویژه در 
عرصه های  قهرمانی بیفزاید و قهرمانان امروز 
ما در عرصه های ورزش های انفرادی و تیمی در 
بخش های مختلف بتوانند برای میهن عزیزمان 

افتخارآفرینی کنند. 


